
Milé kolegyně, milí kolegové, 

Dovoluji si obrátit se na Vás, studenty posledního ročníku magisterského studia našeho 
oboru Veřejná ekonomika a správa, s následující prosbou. 

Každým rokem pořádá katedra tzv. Akci Q, což je setkání studentů prvního a posledního 
ročníku oboru. Cílem setkání je, mimo jiné, ulehčit prvákům nástup na obor i fakultu a 
vytvořit prostor pro předávání (tolik potřebných) zkušeností a měkkých dovedností – který 
předmět si zapsat a který určitě ne, co platí na kterého učitele, kam jít v Brně zapařit a kam 
určitě ne… 

Jde tedy o setkání spíše neformální, které se odehrává především mezi Vámi, studenty. 
Nicméně je tradicí, že se (obvykle úvodní) části setkání účastní i učitelé, členové KVE. Tak, 
aby prváci věděli, „s kým budou mít pět let tu čest“. Současně tam býváme i proto, abychom 
odpověděli na případné dotazy, představili obor a možná i ukázali, že za vážností našich 
pozic a titulů se ukrývají (většinou) normální lidé. 

Má prosba je zřejmá – hledáme skupinu dobrovolníků z Vašich řad, která by se ujala 
organizace Akce Q. Letos je to celé ztíženo tím, že není k dispozici Krmítko jako vhodný 
prostor pro setkání. Nicméně v žádném případě není nutno se při hledání prosto omezovat 
pouze na budovu ESF. 

Byl bych rád, kdybychom setkání uskutečnili co nejdříve – řekněme do půlky listopadu. 
Proto Vás moc prosím o relativně rychlou reakci. Ozvěte se, prosím, kolegyni Škarabelové 
(simona@econ.muni.cz), která s Vámi probere podrobnosti.  

Pro organizátory akce počítáme se (spíše symbolickým) stipendiem. Stejně tak jsme 
připraveni uvolnit na organizaci akce a nezbytné související náklady, určité prostředky 
z katedrových fondů. 

Jsem si vědom, že má prosba přichází v době, kdy máte poměrně dost jiných povinností. 
Nicméně budu rád, když se vžijete do kůže Vašich mladších kolegů a pomůžete jim 
s adaptací na fakultní realitu. 

 

S přáním pěkného dne 

 

Jiří Špalek 

Vedoucí KVE 
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